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DE HAZENKAMPER

De opzet van de informatiestroom
door middel van clubbladen is
gewijzigd. De sektie Gymnastiek en
Turnen geeft inmiddels elke twee

maanden het "tumnieuws" uit en

daar tussendoor de "turbul" voor
kader en leiding. De "Hazenpeper",
sinds de oprichting het clubblad van
de sektie Korfbal, verschijnt elke
twee weken. De sektie Badminton is
vorig seizoen gestart met een regel-
matige uitgave, helaas de sektie
heeft het "clubblad" niet overleefd.
De sektie Honk- en Softbal heeft
haar "weekbericht" veranderd in een

niet meer wekelijks verschijnend
clubblad. Regelmatige uitgave was
problematisch, bovendien heeft de

sektie, vooral voor het competitie-
programma en de vele wijzigingen
hierin, behoefte aan een wekelijks

door Simon Kersten

bericht. Volgend seizoen verschijnt
er daarom waarschijnlijk weer een

A4-tje als "wedstrijd-secretariaats"
weekbericht en maandelijks een

clubblad.
Door allerlei oorzaken is er van het
uitgeven van een "Hazenkamper",
bedoeld voor de overige leden van
de vereniging, kader en buiten-
wacht, weinig terecht gekomen.

Voornaamste reden was het kleine
aantal mensen dat in de gelegenheid

was hier de schouders onder te
zetten.

De intenties om dit weer goed op te
pakken zijn er en deze uitgave, deze

keer verzonden naar alle leden van
de vereniging, opent hopelijk weer
een regelmatige reeks van club-
bladen.

SPORTGALA 1997

Op zaterdag 25 januari 1997 vindt het Sportgala Nijmegen plaats in de
schouwburg. Het gala begint om 20.15 uur. Naast de feesteldke uitreiking
van sportprijzen staat het Gala ook in het kader van een "sport-ontmoeting".
Opzet hiervan is dat de sportwereld de gelegenheid krijgt sponsoren en
aanwezigen uit de politiek te ontmoeten. Deze "ontmoeting" vindt plaats in
de hal van de schouwburg.
De toegang is gratis, er worden geen toegangskaaÍen uitgegeven.

NIEIIWJAARSRECEPTIE

Zondag 5 januari 1997

Clubhuis Sektie Honk- en Softbal
Staddijk 109, Nijmegen

De nieuwjaarsreceptie begint om 11.00 uur



Algemene ledenvergadering maandag LL november 1996
Clubhuis Staddijk 109, aanvang 20.30 uur.

Heeft u het nieuwe clubhuis nog niet gezien dan is dit een tevens goede

gelegenheid. De trotse bezitters zullen u desgewenst graag rondleiden.

Het clubhuis is als volgt bereikbaar:
Vanaf de Apelterenweg de afslag Meyhorst weg 60 (bd voorheen Keurings-
dienst van Waren). Einde van de weg rechtsaf, direct hierna links af
(Meyhorst weg 16). Hierna tweede afslag links (Staddijk). Na 500 meter

ligt aan de rechter kant het parkeeÍerrein. Over het asfaltpad loopt u het

sportpark in. Het clubhuis ligt na ca. 200 m. aan de rechterkant, aan het

"Ton Hollemanpad". Route staat aangegeven als "Staddijk Noord".

Agenda:
1. Opening, mededelingen, post

2. Verslag vorige ALV
3. Huldiging jubilerende leden
4. Jaarverslag'95:96
5. Financiële jaarverslag '95-'96
6. Kasverslag en benoeming kascie

Voorzitter/secretaris :

Penningmeester:
Lid:

7. Bestuursmutaties
8. Begrotingen'96:97
9. Turnaccommodatie
10. Uitbreiding clubhuis korfbal
11. Clubbladen
12. Wat verder ter tafel komt

Bestuurmutaties.
Frans van der Heijden en Roos Walg hebben hun functie als bestuurslid
neergelegd. Nadat de sektie badminton is opgeheven is Ton van Houdt
gevraagd aan te blijven als (algemeen) bestuurslid. Hij is hiertoe bereid.
Jos van den Biggelaar is aangezocht voor de functie van penningmeester.

Zijn taak ligt in het financiële vlak (budgethouder) zonder dat hij zelf de
boekhouding zal bijhouden. Met Frits Beynon (tevens financieel administra-
teur voor de sektie gymnastiek en turnen) is afgesproken dat hij de
boekhouding van het hoofdbestuur zal verzorgen.
De sektie Honk- en Softbal heeft inmiddels een eigen vertegenwoordiger
aangewezen in de persoon van Michael Veder, secretaris van de sektie.

Met Uw goedkeuring bestaat het hoofdbestuur dan uit:

Gymnastiek en turnen: Martin Uittenbosch (sektie voorzitter)

Simon Kersten
Jos van den Biggelaar
Ton van Houdt

Michael Veder (sektie secretaris)
Ben Katuin (sektie voorzitter)

Honkbal:
Korfbal:



BEGROTING 1996.T997

HOOFD
BEST

INKOMSTEN 96-97

HONK- TOT.
BAL
1996

103s0
48040 233995

t230
300

5000
975

17800
2000 33650

21200 31200
16000 16000

15000
6000

290 290
87530 37t790

10000
24630
7000
8000
2300
2000

8000
13000
2000

7000

3600

130500
101330
232s0
rs000
10200
5350

12810
375

12000
19500
4500

900
850

87s0
8350

10000
4000
3t25
1000

371790

ver.bijdr.
kontributies
donaties
inkasso
inschrijfgeld
rente
subsidie
akties
reklame-sponsoring
klubhuis ink.
dotatie PR - opl
diversen
verlies

TIITGAVEN
kosten leiding
akkommodaties
bondslasten
reiskosten
ver. bijdr.
Clubbladen
sekr.-adm.-etc
vergaderingen
materialen
toernooien
representatie
verz, KvK, NSR
uitbr. autom.
bijz. akt.
reklame - PR
scholing
afschr., afl.
div.-onvoorz.
resultaat
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10350

750
300

900

2500

14800

2000
10000

150

400

14800

GYMN
TURN

96-97

166000

5000

17000
20000
10000

1s000
6000

239000

1 18000
68000

6250
3000
7000

2250

3250
6s00
1500

1000
8250

10000

3000
1000

239000

KORF-
BAL

96-97

19955
480

75
800

9150

s00
900
850

30460

2500
8700

10000
4000

900
1350
560
225
7s0

500

750
100

t25

30460 87530



FINANCIEEL VERSLAG L99 5-L99 6 HOOFDBESTI,]I.]R
BALANS per: 3L:7'1996 3l:7'1995

Saldo
Nog te ontvanqen:
salarissen
zalen en velden
lening sektie honk- en softbal
kruisposten
bezittingen

noq te betalen:
restitutie verenigingsbijdrage
Hazenkamper
kruisposten
voorschot gemeente klubhuis Staddijk
vermogen

FINANCIEEL YERSLAG 1995 . 1996
INKOMSTEN:
verenigingsbijdrage
kontributies
inkasso
rente
akties
verlies

UITGAVEN:
Clubbladen
sekr. - adm.
kant. art. en autom.
porto - tel.
vergaderingen
representatie

versl. 95-96

/ 11.180,--

NSR-KvK-verzekering
onderh. -uibr. automatisering
diversen
afboeking Badminton
voordelig saldo

Í 83;131,05 Í 159.t56,96

6.466,47
14.724,70

7.800,-- 11.200,--
1.624,92 8.915,--

100.-- 100.--

Í 93.255,97 Í 200.563,13

Í 3.720,--

/ 1.000,-- 1.000,--
80.384,90 26.826,13

150.000,--
11.871.07 19.017.--

Í 93.255,97 Í 200.563,13

begr. 95-96 versl. 94-95

/ 10.830,- / 11.180,--
750,- 515,--
300,- 225,--

1.500,- 2.056,26
3.200,- 4.946,05

+
/ 16.580,- Í 18.922,31

Í 2.000,-
6.000,-
3.000,-
1.500,-

150,-
1.300,-

950,-
1.500,-

180,-

Í 729,73
6.ttg,26
4.818,70
1.445,60

190,25
219,L0
559,38
600,--

+ 4.240.29

/ 16.580,- Í 18.922,31

696,--
346,--

2.069,25
3.466,51
7.145.93

Í 24.903,69

Í 2.227,33
6.191,42
2.889,83
1.067,10

665,13
685,87
448,66
193,25

10.535,10

..-
Í 24.903,69





EVEN VOORSTELLEN, JOS VAN DEN BIGGELAAR

Zoals u bij de aankondiging van de

Algemene Ledenvergadering kunt
lezen ben ik gevraagd zitting te
nemen in het hoofdbestuur in de

functie van penningmeester. Door
het vertrek van Frans van der
Heijden is deze functie vacant.

Alhoewel ik (nog) geen lid ben van
De Hazenkamp, volg ik het wel en
wee van de club toch al geruime
tijd. Simon Kersten ken ik namelijk
al jaren en gezien zijn enthousiasme
hoor je nog eens wat. Toen hij me
vroeg voor het hoofdbestuur ben ik
daar dan ook graag op ingegaan.

Vooruitlopend op de benoeming ben
ik reeds betrokken bij de voor-
bereiding van ontwerp en bouw van
de turnhal, de juridische aspecten

rond bezittingen zoals de clubhuizen
en de verzekeringsaangelegenheden.

Zoals gezegd weet ik via Simon al
het een en ander van de vereniging.
De meesten van u kennen mij nog
niet, vandaar dat ik graag van deze

mogelijkheid gebruik maak me hier
even kort aan u voor te stellen.

Alhoewel ik jarenlang in de directe
omgeving van Nijmegen gewoond

heb, woon ik tegenwoordig in
Kerkdriel. In verband met mrjn
werk ben in dagelijks in Nijmegen
te vinden (kantoor aan de st Anna-
straat) en heb ik vele contacten met
het Nijmeegse bedrijfsleven.

Ook voor de gemeente en andere
overheidsinstellingen ben ik geen

vreemde. Hierdoor blijf ik vrij
aardig op de hoogte van hetgeen er
zich zo allemaal afspeelt in het
Nijmeegse.

Inmiddels ben ik 32 jaar oud en
bezig met mijn derde baan. Na mijn
HEAO-studie heb ik twee jaar met
Simon gewerkt aan het project
aanleg kabeltelevisie Nijmegen.
Daarna heb ik nog zo'n zes jaar bij
een grote verzekeraar gewerkt. In
die tijd heb ik in de avonduren de

studie Nederlands recht gedaan aan

de KUN.

Zoals het een goed bestuurslid van
een sportvereniging betaamt, sport
ik natuurlijk ook. Regelmatig ben ik
in Kerkdriel op de tennisbaan te
vinden. Niet te fanatiek, meer voor
de gezelligheid. Vroeger heb ik nog
wat aan basketbal gedaan, maar
door o.a. tijdgebrek, zijn team-
sporten aan mij niet langer besteed.

Ik zal dan ook geen aktief sportend
lid van De Hazenkamp worden
(voor de club misschien maar goed

ook). Als niet sportend bestuurslid
hoop ik echter mijn steentje bij te
kunnen dragen aan een verdere
positieve ontwikkeling van de club.



BIJ HET AFSCHEID VAN DE SEKTIE BADMINTON.
door Ton van Houdt, ex-secretaris sektie badminton.

Sportvereniging De Hazenkamp telt
inmiddels een sektie minder, n.l. de
sektie Badminton. Na 42 jaar is de
sektie door een samenloop van
omstandigheden ter ziele gegaan.

De meeste leden zijn naar andere
Nijmeegse badmintonverenigingen
vertrokken, hoofdzakelijk naar B.C.
Mariken en B.C. Deto. Naar laatst-
genoemde club gingen bijna alle
jeugdleden en een kleine groep
senioren, zodat het meer weg heeft
van een fusie met B.C. Deto. De
meeste jeugdleden blijven recreatief
badmintonnen op vrijdag-avond in
Sporthal Hengstdal, vanaf L972
onze thuishaven.
Om maar meteen in het verleden te
duiken, volgt hier een historische
terugblik. De Hazenkamp bestaat
sinds 1928. De sektie badminton
werd opgericht op 10 okt. L954.
Pioniers uit die begintijd waren:
Ed van Bilderbeek, Han Pluim en
Trudy Popping.
De eerste accommodatie was het
"Centraal Gebouw" aan de Wedren,
later werd dat de Novumhal bij de
Hezelpoort. De contributie bedroeg
in die tijd f 12,- per seizoen!
De bouw van de Sporthal Grootstal
betekende voor de sektie de grote
sprong voortvaarts. De Nowmhal
werd aangehouden en het ledental
steeg tot een record van 150.
De laatste uitbreiding was de stap
naar Sporthal Hengstdal in 1972,
met al gauw 100 leden.
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Langzamerhand ontstond een zekere
scheiding in de sektie badminton.
Sporthal Grootstal telde vooral
competitiespelers, Hengstdal
daarentegen uitsluitend recreanten.
ln 1977 leidde dit tot een scheuring,
B.C. Mariken was geboren! Dat de
sektie badminton overeind bleef, is
de verdienste van een handjevol
oude getrouwen, waaronder ikzelf.
Deze enkelingen wisten in korte tijd
zoveel nieuwe leden aan te werven,
dat voor Hengstdal een ledenstop
moest worden afgekondigd.
In de jaren 80 was de toeloop tot
onze vereniging zo groot, dat moest
worden uitgeweken naar een tweede
sporthal t.w. de spoÍzaal van het
toenmalige Elshofcollege. De sektie
had die jaren meer dan 200 leden.
Er waren wachtlijsten van een half
jaar en zelfs een jaar was eerder
regel dan uitzondering!

Ik ben nu lid van de technische
commissie van de B.C. Deto als
"recreantenman". Ik ga uitwisse-
lingen en toernooien organiseren in
binnen- en buitenland.
Vele jaren was ik vertegenwoor-
diger van de sektie badminton in het
hoofdbestuur van De Hazenkamp.
Nu de sektie is opgeheven, zou dit
het einde van mrjn bestuurlijke
"loopbaan" betekenen. Het tegen-
deel is echter het geval. Als de
ALV ermee instemt blijf ik actief
binnen het hoofdbestuur.



TEAMSPORT IN \ryIJZIGEND VRIJETIJDSPATROON.
door Simon Kersten

De 36-urige werkweek heeft het nog
net niet gehaald. De supermarkt is
inmiddels geopend van 8.00 tot 8.00
uur. In een organisatie waar 70 uur
per week wordt gewerkt zijn alle
werknemers met een werkweek van,
nu nog maximaal 38 uur, deeltijd-
arbeider met een zeer grillig vrije-
tijdspatroon. Werknemers die het
arbeidsproces verlaten zijn steeds
jonger. En zo zijn er nog wel wat
oorzaken te noemen die leiden tot
de wens sport te beoefenen op
andere tijden dat nu door de
georganiseerde sport wordt aan-
geboden.
Verenigingen en sportbonden zien
kennelijk nog niet de noodzaak het
beleid hierop bij te stellen. Het
ledenverlies bij veel sportbonden
wordt algemeen geweten aan de

vergrdzing. Hiertegenover staat dat
de " grijze" ex-werknemers steeds
jonger zijn en zeker ook sport
willen bedrijven. Zij kiezen daarbij
vooral voor die sport die het best
past in hun vrijetijdspatroon en

kiezen daarom vaak voor de vele
mogelijkheden van individueel
sporten.
Het is mijn overtuiging dat, indien
de bakens niet tijdig worden veÍzet,
vooral de teamsport dit nog meer

ledenverloop zal opleveren dan nu
reeds het geval is. Voor de jeugd

die nog naar school gaat kun je nog

traditioneel teamsport organiseren,
hoewel velen de bijverdienste op de

zaterdag toch belangrijker vinden.
Vooral de seniorensport krijgt het
zwaar te verduren.

Een schoolvoorbeeld hiervan is
heren-softbal . Deze tak van sport
komt de laatste trjd erg in de

belangstelling, als wedstrijdsport
maat vooral ook als recreatiespoÍ.
Binnen onze vereniging zijn er reeds

twee teams die aan de competitie
meedoen in district Oost (in het
Zuiden is er nog geen competitie).
Voor één team vindt de competitie
plaats op de avonden. Voor een deel
van de uitwedstrijden betekent dit
na werktijd eerst 125 km rijden
(Oost Nederland kent tegenwoordig
zijn files), een wedstrijd spelen en
dan nog 125 km terug. Om brj dag-
licht te kunnen spelen begint de

wedstrijd vaak al om 19.00 uur.
Met de mening van de competitie-
leiding, je moet maar een uuÍje
eerder vrij moeten nemen, lossen
we het probleem niet op. Gevolg;
inmiddels zijn er meer senioren die
dez.e sport niet meer bedrijven
omdat het met hun dagelijkse werk
niet kunnen combineren is dan
spelende leden. Ik wil niet zegger.
dat ik weet hoe, inspelend op het
wijzigende vrijetijdspatroon, compe-
tities moeten worden georganiseerd,

maar verandering is noodzakelijk.
Ideeën hiervoor moeten naar mijn
mening ontwikkeld worden voor het
te laat is.



ZONDER TOPSPORT GEEN KLEI]RRIIKE CLUB!!

Op de laatste ledenvergadering
werden vragen gesteld over het
topsportbeleid in onze vereniging.
Waarom getroost onze sectie zich
toch zo'Ít grote inspanning om
topsport te blijven bedrijven?

Iedereen begrijpt dat een topspoÍ-
groep heel veel energie en geld
vraagt van alle betrokkenen. Het is
een geweldige inspanning en niet
alleen van de selectieturnsters maar
ook van hun ouders (veel tijd, veel
geld, je hele gezin is erop gericht).
Het technisch kader moet er werke-
lijk alles voor over hebben en er
wordt ook veel tijd gevraagd van
het bestuur. Daarnaast zal een

belangrijk deel van de verenigings-
begroting benut moeten worden om
een.hoog turnniveau na te streven.

Waarom steekt een vereniging haar
nek zover uit en wat bezielt die
kleine topsportgroep? Waarom
maakt een bestuur de keuze topspoÍ
te bedrUven?

Toch zijn we er vast van overtuigd
dat de uitvoering van een topsport-
beleid grote voordelen biedt.
Topsport bedrijven is complex maar
heeft uitstraling. Turnsters genieten
van hun sport, het publiek geniet
van hun prestaties. Topsport heeft
een aanzuigende werking op jeugd-
leden. Ook kaderleden komen op
zo'n bekende club af.
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door Wim Zegers

Topsport motiveert een groot aantal
mensen om kei- en keihard te
werken aan alle benodigde facetten.
En wat helemaal belangrijk is: de

topsportfaciliteiten staan ter beschik-
king voor de gehele vereniging.
Zonder een topsportgroep had wel-
licht de motivatie en de lef ontbro-
ken om 10 jaar geleden een eigen
turnhal te realiseren. En zonder het
"Becks"-effect was de gemeente
wellicht minder bereid om ons aan

een nieuwe hal te helpen, laat staan
een hal met zo'n fraaie turnstraat en

danszaal.

En alle andere groepen maken ge-
bruik van die turnhal, van de lucht-
kussens, die de valkuil en ga zo
maar door. Ook de alle andere
wedstrijdgroepen kunnen turnen op
de allerfijnste toestellen. Er zijn
nauwelijks clubs te vinden die dat
beter voor elkaar hebben.

En dat niet alleen. Wat te denken
van de continue inbreng van tech-
nische "know-how"? Alle onze trai-
ners en trainsters draaien hun hand
niet om voor een serie flikflakken,
voor salto's of overslagen. Dat is
bd menig club heel wat anders...
De meeste trainers en trainsters
hebben zelf al deze onderdelen
geturnd. En het technische A-kader
brengt altijd weer de nieuwste
ideeën mee.



Topsport vereist inkomsten. Welis-
waar brengt ons TurnPromotieTeam
en de daaraan verbonden sponsoring
geld in het laade, maar ook de
TPT'ers znlf zijn gebaat bij zo'n
leuke demo-groep.
Voor weinig geld staan er leuke en
sfeervolle demo's op het program-
ma. Jij bent er lid van, jij hoort er
bij.... En juist de technische know-
how van de topsport heb je keihard
nodig om tot deze prestaties te
komen.

En als je je nek in prestatief opzicht
zover durft uit te steken, geniet je
van bijzondere voordelen.
De hoofdtrainer werkt meer dan 30
uur voor onze club. De Hazenkamp
financiert al sinds jaar en dag 20
uur per week voor de hoofdtrainer.
De KNGB kiest op grond van de
topprestaties De Hazenkamp uit als
steunpuntclub en zoÍgt dat de
meisjes l0 uur per week extra
kunnen trainen. Kaderkosten en
zaalhuur zijn voor de KNGB.

Daarnaast verleent de Gemeente
Nijmegen ons op grond van de
nationale en internationale prestaties

een jaarlijkse topsportsubsidie tussen
de f9000,- en f 15.000,-.

Ook voor hen zijn topprestaties van
wezenlijk belang! Een argument dat
regelmatig bij de nieuwe turnhal
wordt genoemd.

En wanneer je van deze voordelen
overtuigd bent moet je niet bang
zijn voor het maken van keuzes. Je

moet dan om redenen van financiële
aard er niet nog een geldverslinden-
de tweede wedstrijdsportgroep op na
houden. Soms noemt men topsport
"tob-sport". Topsport brengt vaak
problemen met zich mee. Ook die
horen er bij, ook die moet je durven
aanpakken.
Maar daarnaast geldt ook dat dit
bestuur gemotiveerd is om te kiezen
voor eenzelfde aanpak voor alle
groepen in de club. We zeggen ook
wel: we proberen alles in onze club
op "topsportniveau" te doen!!

Ik ben ervan overtuigd dat wanneer
je zou stoppen met topsport, je tal
van voordelen kwijt raakt, je know-
how verdwijnt en de vereniging snel
terugzakt tot een anoniem niveau.
Wie is dan gemotiveerd om waar
aan te werken? Kunnen er juist dan
geen financiële problemen ontstaan.
Komt er dan niet vanzelf weer de
wens om steeds meer uren te gaan
turnen? Zonde om dan eerst alles
weg te gooien!

KERSTBINGO
Zaterdag 12 december 1996

Clubhuis Staddijk 109
De bingo begint om 20.30 uur, de koffie staat klaar vanaf 20.00 uur.

Bingokaarten voor de hele avond (negen ronden) Í lS,-
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HONKBAL 1 GAAT NAAR AMERIKA door Simon Kersten

Bij de sektie Honk- en Softbal
wordt je er regelmatig op geatten-

deerd dat het eerste team volgend
jaar naar Amerika gaat. Dit valt niet

alleen op in diverse berichtgevingen
maar ook doordat de leden nogal
wat financiële akties organiseren.

Ik sprak hierover met Hans Lamers,
dit seizoen en ook volgend jaar, de

coach van dit team. De reden voor
deze trip is veelzijdig. We gaan veel
trainen, wedstrijdervaring opdoen

en de "teambuilding" versterken
doordat we tien dagen met elkaar op
trekken. Er zijn uiteraard ook nog
wat leuke dingen ingeroosterd. De
reis gaat naar Santa Rosa, 60 km
van San Francisco. Afhankelijk van
het budget wordt voor ons een busje
gehuurd of zullen we voor het

vervoer geheel aftrankelijk zijn van
de gastgezinnen waar we verblijven.

Waarom Santa Rosa? Onze speler

Tom Wallace komt uit deze plaats

en hij heeft contact gelegd met de

coach van een plaatselijk college-
team en via hem met gastgezinnen.
'We zullen van de accommodatie van
dit college gebruik maken en, naast

dagelijkse training, wedstrijden
spelen tegen meerdere college-
teams. In de vrije tijd willen we
uiteraard ook nog wat leuks onder-
nemen, dit geeft een positieve

bijdrage aan de eensgezindheid.

Maar dat kost toch een hoop geld?

Zeker, we begroten ca. / 15.000,-.
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We hebben met elkaar afgesproken

dat we samen de schouders onder
zoveel acties zetten dat we uitkomen
op een eigen bijdrage van / 600,-.
Inmiddels is er / 7.500,- binnen of
toegezegd. Dat is nog niet genoeg

maar we vinden dat hiermee een

punt van "no return" gepasseerd is.

Er is inmiddels een hoofdsponsor,
videotheek Holleywood, een aantal

co-sponsoren en er zijn diverse
acties uitgevoerd. En er is nog het

nodige gepland.

Een leuke actie wordt de sponsor-
loop op zateÍdag 23 november om
20.30 uur op het honkbalveld. We
lopen maximaal 15 ronden. U kunt
een speler sponsoren met een, door
u zelf te bepalen, bedrag per ronde.

Bijzonder is echter dat de spelers
elke ronde langs een punt komen
waar iedereen hen mag bekogelen
met een ballon water. Deze moet u
uiteraard wel kopen à Í 0,50.
Geruchten gaan dat sommigen de

ballonnen in de voorverkoop willen
om ze vooraf in te vriezen. Ook zou
al gevraagd zijn wat een vuilniszak
met water moet kosten. Natuurlijk
wordt dit niet toegestaan, alhoewel
voor geld is veel te koop.
Aansluitend vind een feestje plaats

als afsluiting van het seizoen. Bent
u geen lid van de sektie? Geen
nood, kom naaÍ onze actie en blijf
vooral bij het feest, honk- en vooral
ook softballers(sters) zijn leuke lui
en u bent van harte uitgenodigd.



HONK. EN SOF"TBALSEIZOEN 1996 door Simon Kersten

Het seizoen 1996 werd afgesloten
met twee kampioen-teams.
Adspiranten 82 (poule 83) onder
leiding van Theo Vos werden
kampioen van hun poule en moesten
het daarna opnemen tegen de

kampioenen van de andere twee
poule's, t.w.: All Stars (B1) en
Starlights 1 (B2). All Stars werd
verslagen met 4-3 en Starlights met
9-8 aldus trotse speler Steffen Vos.
Zij werden hiermee zeer verdiend
kampioen van de Regio Zuid-Oost.
De adspiranten A van Iraida
Winklaar en Martin Kamoen werden
Regio kampioen. De wedstrijd tegen
Twins, de kampioen van Regio
Zuid-West, werd maar net verloren
en hiermee werd de weg richting
Nationaal kampioenschap helaas

afgesneden.

In de junioren honkbal-competitie
was er spanning tot aan de laatste
wedstrdden. Onze jongens konden
kampioen worden als ze de laatste
wedstrijd wonnen en Meppers en
Roef! zouden verliezen.
Onze tegenstander kwam niet op, de
beide anderen wonnen. Ze werden
hiermee 3', dus net geen kampioen.
Adspiranten Bl van Christiaan de
Laat eindigden op de op een na
laatste plaats. De pupillen, onder
leiding van Jos Heeren eindigden op
de 5e plaats, zeker ook voor hen
geen slecht resultaat.

15 september verloor Honkbal 1 de
laatste wedstrijd maar net en
eindigde hiermee in de middenmoot
van de Hoofdklasse. Zeker geen
slecht resultaat.

Honkbal 2 verloor de laatste
wedstrijd tegen een (versterkt) team
van MULO maar net en verspeelde
hiermee de kampioenstitel.

Dames Softbal wonnen de laatste
wedstrijd tegen Cardinals met 2-14
en eindig-den hiermee op de derde
plaats. De junioren dames eindigden
op de vierde plaats in hun poule van
zes tquns.

Softbal Heren I moesten een wed-
strijd in Enschede verstek laten gaan
omdat zij niet op tijd arriveerden,
na werktijd 125 km rijden om bij
daglicht een wedstrijd te spelen.
Omdat dit niet de eerste keer was
sloot de bond dit team uit van
verdere deelname aan de competitie.
Softbal Heren 2 eindigde in de
middenmoot.

En last but not least, onze jongste
spelers, de Peanut. Helaas houdt de
bond hiervan geen uitslagen bij en
stelt geen competitie overzicht op.
Jammer dat de jeugd, waar-van we
het in de toekomst toch moeten
hebben, zo wordt "verwaarloosd".
De peanuts wonnen alle competitie
wedstrijden en wij vinden dat
felicitaties voor onze kampioenen
zeker op zijn plaats zijn.
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KORT'BALSEIZOEN L995 . T996

Algemeen
De situatie is het afgelopen seizoen

stabiel te noemen. Ondanks de

accommodatieproblemen hebben de

wedstrijden, zowel voor de jeugd

als voor de senioren, zonder
noemenswaardige problemen door-
gang kunnen vinden. Trainingen
worden vooral door de jeugd goed

bezocht.

Accommodatie
Aan het begin van het seizoen blijkt
dat zowel de sektie als ook Quick-
hockey zijn gegroeid. Dit heeft tot
gevolg dat we nog maaÍ sporadisch

van het kunstgras gebruik kunnen
maken.
In de tweede helft van het seizoen

moesten alle trainingen en wedstrij-
den op het grasveld gespeeld

worden. Volgens planning hebben

volgend seizoen een accommodatie

met een eigen veld waaroP twee

korfbalvelden uitgelegd kunnen
worden en twee kleedkamers.

Prestaties/resultaten
De eerste helft van de veldcompeti-
tie heeft een aantal kampioenen bij
de jeugd opgeleverd, zoals de G- en

F-jes. Bovendien werd het gemeng-

de C-team voor de laatste keer
kampioen in de C-poule. Hierna is
dit team in de B-poule gaan spelen,

wat erg wennen was.

Met twee C-meisjes teams zijn we
in de afdeling Nieuw Zuid gaan

spelen, wat als zeer prettig wordt
ervaren.
In de tweede helft zijn de G al

kampioen, evenals het tweede

seniorenteam. De CM3 en de F-jes
kunnen nog kampioen worden. (Dit
kon nog niet in het jaarverslag

vermeld worden, omdat zij nog
moesten spelen toen dit werd op-
gesteld.

Het eerste team staat in hun poule

op een derde plaats. Het derde team

heeft op een plezierige manier zijn
wedstrijden gespeeld, maar staat

helaas onderaan.

De junioren, zowel Al als 2,
eindigen in de middenmoot.

Ledenaantal
Her ledenaantal van de sektie blijft,
vooral bij de jeugd, gestaag groeien,

ook het aantal niet spelende leden

neemt toe.

Financiën
Zoals gebruikelijk zijn er weinig
financiële problemen, hoewel we
aftrankelijk blijven van acties zoals

het ophalen van oud papier. De in-
en uitgaven blijven in de buurt van

de begroting.
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DE NMII\ilE TI,]RNHAL

We kijken vol spanning vooruit naar
de nieuwe turnhal. De gemeente is
volop bezig is met ontwikkelingen.
Sloopvergunningen voor het gebouw
dat voor de hal moet wijken is
verleend, het bestemmingsplan is
aangepast.

Jammer genoeg hebben we wel het
gevoel dat we er zelf te weinig bij
betrokken zijn. De commissie turn-
accommodatie heeft haar wensen
helder geformuleerd en doorge-
sproken met betrokken bestuurders.
Grote vraagtekens zijn er vooral
nog rondom het financieel beheer
van de turnhal.
De commissie draagt steeds de
mening uit dat we gelijkwaardig

door Wim Zegers

behandeld willen worden aan alle
andere sporten in Ndmegen.
Wanneer we in de toekomst een te
zware financiële last moeten dragen
kan dat gaan ten koste van bv. het
topsportbeleid. En ook de gemeente
is er ook niet bij gebaat als een te
zware last het bestaan van een goed
lopende turnvereniging in gevaar
zou brengen.

We zijn ervan overtuigd dat de
nieuwe turnhal met de turnstraat en
specifieke dansruimte het Nijmeegse
turnen een nieuwe impuls zal
geven!! Het bestuur staat te
trappelen om in de nieuwe turnhal
aan de slag te kunnen gaan.

llunmhaÍl SV Ere l-fl,aa-onirl]«amnpr

l0 oktober I99ó, MZ

Voo.lopig ontwerp
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TIONK. EN SOF"TBALACCOMMODATIE GEREED

De verhuizing van de sektie Honk-
en Softbal vond plaats 4 en 5 mei

1995. \Voensdagavond 3 mei werd

op Winkelsteeg de laatste wedstrijd
gespeeld en werd nog tijdens de

wedstrijd de bar afgebroken. De

volgende twee dagen werd hard
gewerkt om de door de gemeente

geplaatste bouwkeet te veranderen

in een gezellig clubhuisje.
Vrijdagavond 5 mei vond de

volgende 'il/edstrijd plaats oP

Staddijk en werd het clubhuis in
gebruik genomen. 1995 was een

jaar van behelpen, een nattige

accommodatie en een kraP, maar

zeket leeÍbaar clubhuis en een

materiaalopslag in overvolle
containers. Tot overmaat van ramP

werd een container in brand
gestoken waardoor veel materiaal

verloren ging. Maar dat is al weer

verleden tijd en bijna vergeten.

Half 1995 werd gestart met de

bouw van clubhuis en kleedkamers,

injanuari 1996 werd dit opgeleverd.
Voorafgaand aan het seizoen werd
met eigen mensen veel werk verzet
en tijdens het Jan van de Vegte

Memorial 1996 kon het nieuwe

home feestelijk worden geoPend

door Wethouder Buitenhuis.

Er resten nog steeds wat kleine

zaken die nog moeten worden

afgemaakt, dit komt voor elkaar nu,

tijdens de winterstop, de leden weer

wat meer tijd hebben.
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Voorafgaand aan de bouw hebben

wij u verzocht in te tekenen op een

renteloze lening. Zij die hebben

ingetekend vragen zich mogelijk af
waarom hiervan nog geen gebruik is
gemaakt. Geen nood, u hoort hier-
over binnenkort meer.

De nieuwe accommodatie, volgens
Wethouder Buitenhuis (en ook vol-
gens ons) één van de mooiste van
Nederland, voldoet zeker aan de

verwachtingen. De waterhuishou-
ding op de velden hadden we beter

gewenst en het gras mag wat korter
gemaaid, maar het feit het complex
er prima uitziet en waarop eindelijk
de voorzieningen voor de softballers
net zo goed zijn als voor de honk-
ballers lijkt een positieve werking te

hebben op het functioneren van de

sektie. Het ledenaantal neemt toe en

de trainingsfaciliteiten schieten al

bijna te kort. Optimisten denken dat

de sektie zo zal groeien dat een

derde veld snel noodzakelijk wordt.
Wat nu nog nodig voor elkaar moet

komen is de fietsenstalling 'trant
helaas laten onverlaten onze fietsen

niet altijd met rust. De gemeente

begint nu met de aanleg van het
parkeerterrein, hopelijk heeft dat

ook een positieve werking op de

gebruikers hiervan. Nu worden
auto's soms zo slordig geparkeerd

dat je er soms niet meer uit komt en

de ambulance er niet in.

Simon Kersten



METAMORPHOSE!

Openingstijden:

di./ wo. en vr.:
08.30-17.30 u.
do.:08.30-19.30 u.
za.: 08.00-15.30 u.
Geen aÍspraak

OnI Specialisten in
coupe-knippen en permanenten\

§
Èl fEUNESSE

Haawerzorging met natuurlijke / milieuvriendelijke producten
molenstraat 87, nijmegen, tel. (024) 322 22 84
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KORFBALACCOMMODATIE DRIESKENSACKER

De sektie Korfbal is in 1992 ver-
huisd naar de Drieskensacker. Bij
deze verhuizing was geregeld dat er
voorlopig geen korfbalveld werd
aangelegd maar dat we gebruik zou-
den maken van een kunstgrasveld en

kleedkamers van Quick.
Beide verenigingen zijn echter
gegroeid waardoor we het afgelopen

seizoen steeds vaker achter het net

visten. We zijn daarom met de

gemeente, afdeling Sport &
Recreatie in de slag gegaan voor de

aanleg van het korfbalveld, twee

kleedkamers en een fietsenstalling.

Het veld lag er in feite al maar was
nog niet afgerasterd en maakte
daardoor deel uit van het open deel
van het park. Direct zou begonnen
worden met voorlichting naar

omwonenden en aanleg van het hek.
Het eerste is waarschijnlijk niet
goed gegaan. Het hek werd meer-
dere keren fors beschadigd en ook
het clubhuis moest het ontgelden.
Noodgedwongen zijn inmiddels
rolluiken aangebracht. Ook leden
werden er op aangesproken dat wij
de buurt hun veld hadden afge-
nomen.

Het veld is inmiddels gereed, de

situatie is weer tot rust gekomen.

Gelukkig maar want onze relatie
met de buurt was en is nog steeds

bijzonder goed.

De bouw van de kleedkamers en

fietsenstalling staat gepland voor
volgend jaar. De aanbouw krijgt
twee kleedkamers voor teams, een

scheidsrechterkleedkamer en
uiteraard de nodige sanitaire
voorziening. lt 1992 was hier reeds

rekening mee gehouden, de fundatie
lag er al.

Het plan is een nadere uitwerking
van het ontwerp dat indertijd al
door Jan Schöls was gemaakt. De
Dienst Volkshuisvesting heeft het
plan verder uitgewerkt en voor-
gelegd aan Sport & Recreatie. Wij
verwachten op korte termijn nader
overleg over de realisatie zodat
tijdig vergunningen kunnen worden
aangevraagd en wij tijdig uw
mening kunnen vragen. Immers,
ook al stelt de gemeente ons de

financiële middelen ter beschikking,
het aangaan van een dergelijke
verplichting behoeft het besluit van
de Algemene Ledenvergadering.

Wij rekenen er op dat de gemeente

haar afspraken waarmaakt, immers
vanaf maart, met het ingaan van de

zomertijd, beginnen we weer op het
veld en de overeenkomst voor het
gebruik van de kleedkamers van

Quick is inmiddels beëindigd.

Wij houden u uiteraard van verdere

ontwikkelingen op de hoogte.

Simon Kersten
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DE KEUZES VAN HET LEVEN

De veertienjarige Jacqueline
Willemsen is vijf en half jaar lid
geweest bij de sektie Gymnastiek en
Turnen en maakte deel uit van de

topsportselektie. Deze zomer
besloot ze te stoppen met turnen,
omdat ze nauwelijks tijd overhield
voor iets anders. Jacqueline kijkt
met plezier terug op een mooie tijd
bij De Hazenkamp, die gepaard
ging met aansprekende successen.

Jacqueline Willemsen is geboren en
getogen in Arnhem, maar heeft ook
veel tijd in Nijmegen doorgebracht.
Zij kwam op I januari 1991 bij De
Hazenkamp om met haar acht jaar
een turncarrière te beginnen. Haar
t rai ner b ij de Arnhemse
turnvereniging AAC, Jos Zwaan,
werd destijds assistent-trainer bij De
Hazenkamp en Jacqueline ging met
hem mee. Zij heeft veel pit, dat
blijkt ook wel uit haar ambitie om
na de HAVO naar de politie-
academie te gaan. Op dit moment
zit ze in de tweede klas van de
MAVO. Ze heeft de middelbare
school tot nu toe gevolgd op de

Topsport-afdeling van het Katholiek
Gelders Lyceum in Arnhem.

door Ton de Baaij

ln '92 en '94 werd ze Nederlands
kampioen, krijgt ze door haar
moeder ingefluisterd. Ze heeft
deelgenomen aan .drie Europese
kampioenschappen. Eén keer indivi-
dueel in Stockholm, waar zij 53e
werd en twee keer met het Neder-
lands team, 1995 in Barcelona
(derde plaats in de voorronde) en
1996 in Birmingham (twaalfde in de

eindronde).

Volgens Jacqueline verzorgt De
Hazenkamp haar kampioens-
kandidaten prima. De stages en
informatieverstrekking waren alt[d
prima verzorgd. Dat komt in haar
ogen door de kwaliteiten van trainer
Boris Orlov en choreografe Esther
de Weerd. Zij is beide hiervoor
dankbaar.
In Juli van dit jaar heeft Jacqueline
gekozen voor uitgaan, winkelen in
de stad en omgaan met vriendinnen.
Zij hockeyt nu in een team, waarin
veel van haar vriendinnen spelen.
Jacqueline ervaart het spelen in een
team als heel gezellig. Het is de
keuze van de eenzame topsporter:
- de successen of een socialer leven
en een maatschappelijke toekomst.

KERSTBINGO
Zaterdag 12 december 1996

Clubhuis Staddijk 109

De bingo begint om 20.30 uur, de koffie staat klaar vanaf 20.00 uur"
Bingokaarten voor de hele avond (negen ronden) Í L5,-
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INTERVIEW MARIEKE DE BAAIJ

Vijf Hazenkamp softbalsters werden
uitgenodigd voor een try-out voor
Jong Oranje. Één van die vijf was

Marieke de Baaij en zij werd uit een

veld van 60 deelneemsters, samen

met nog zo'n 40 andere "meiden",
uitgenodigd om deel te nemen aan

de wintertraining bij Jong Oranje.
Op de try-out heeft z,e gepitched en

korte stop gespeeld. Ze denkt dat ze

niet is aangenomen op haar pitcher
kwaliteiten. Op de selectielijst staat

geen pitcher-of catcher training
vermeld, dus zal het wel om haar
spel als korte-stop zijn.
Ze heeft al enige ervaring op Rayon
niveau. In 1991 heeft zn samen met
Tamara Groeneveld en Lonneke
Puts al een jaar bij het Rayon-team
gespeeld, ze waren hiervoor door
Dick Imhoff geselecteerd.

Marieke hoopt dat de wintertraining
op zondag is, zaterdags heeft ze
(eindelijk) een baantje en dat gaat

voor! 28 september en 6 oktober
moet ze naar een toernooi omdat ze

haar nog niet hebben zien spelen.
De uiteindelijke beslissing kwam
voor haar toch nog onverwacht.
Zelf dacht ze dat ze het niet gehaald

had, was lekker wezen stadten met
haar moeder en vriendinnen en in
de tussentijd kwam de lang
verwachtte brief. Broertje Thtjs
kwam, zwaaiend met een brief van

de bond naar buiten rennen.

"Afwijzing" was haar eerste
gedachte, maar zie, het onverwachte
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door Ria Kersten

gebeurde, ze was geselecteerd.

Wie min of meer regelmatig op het

veld komt kent Marieke, volgens

haar leeftijd hoort ze nog bij de
junioren, maar vanaf haar 14e speelt
ze meestal bij de senioren. Ze is
vaak scheidsrechter voor honkbal
Aspiranten B 2, (volgend jaar niet
meer vanvege het baantje) en is
voor de gezelligheid ook regelmatig
op het veld te vinden om een

wedstrijd te kijken of om te kletsen
met vriendinnen.
Vraag: "Waarom ben je gaan

softballen, in jouw familie deed

niemand dat en het is toch een sport
die niet op elke straathoek beoefend
wordt?"
Antwoord: Op school vond ik slag-
bal al heel leuk. V/e zijn toen op
zoek gegaan naar een sport die
daarop leek, softbal dus! Op mijn
negende ben ik begonnen met de

winter-peanuttraining, dat wil
ze55en 2 uur peanut en 3 uur
softballen. Toen het seizoen begon
ging ik naar softbal. Mijn broertjes
zijn toen op honkbal gegaan, Thijs
honkbalt nog steeds, Joost is er
inmiddels mee gestopt.

Nog enige wetenswaardigheden tot
slot. Marieke is sinds september
bezig met een opleiding bij HBO-V,
heeft nog enkele andere hobby's
zoals oppassen (bij Ger Fiddelers),
lezen en voetballen.
En de vraag of ze druk is met
school wordt als volgt beantwoord:
"Ik zit er in ieder geval veel".



Bowlen
en Íonduen 35,00 L
vanaÍ 4 personen
incl. 1 uur bowlen

Bowlen en
gourmetten 39,50;[
vanaÍ 4 personen
incl. 1 uur bowlen

Bowlen en
barbecuen 37 r75 i*"
vanaÍ Í2 personen
incl. 1rl2 uur bowlen

Bowlen en
koud buÍÍet 39,75;:
vanaf 12 personen kunt U
gezellig 1rl2 uur bowlen en
aansluitend oenieten van
een heerlii k ioud buÍl el. -./,,o'(daseriiks)@

.roffid
Heyendaalseweg 90, Nijmegen (024) 322 B0 00

LICHT-KRÀCHTINSTÀTI,ÀTIES

INBRÀÀK- BRÀNDDSTEK?IE

ENERGIEBESPÀRING

GEBOUI^IAUTOMÀTI SERING

I(OMMUNIKATIESYSTEMEN

NOODVERLICHTING

grilÏ;* grffi'
(PREVEN?IEF) ONDERHOUD

24-WRS STORINGSDIB,IST

schekman
eleffirotechniek bv
NÍJUEGEN, GELDERSELN 1A, IO24I 322 96 64

WÀGENINGEN, NMLDWEG 1. (0317) 41 55 80

GEBR. ZEGERS
Groeníe en fruit van eigen bedrijf

prima kleiaardappelen
diverse soorten hand- moes appels
diverse soorten hand- stoofperen

diverse koolsoorten

Per grote loeveellrcid voordeliger

Oude Dukenburgseweg 28, Nijmegen

Telefoon (024) 344 55 55

Bijsterhuizenstraat I 5, Nijmegen

Telefoon: (024) 677 19 32

Prettige feestdagen

ESTAURANT
,,Íu'5 pub -íu'g @uunttr"

* à la carte
geopend:

Hét trefpunt
voor

Hazenkampers

ma. 16.30-22.00
di. 16.30-01.30

wo. 16.30-01.30
do.16.30-01.30

vrij. 16.30-01.30
za. 14.00-01.30
2o.16.30-02.30

Uw gastlrcer en gastvrouw
Jan en Marijke van den Boom

Tweede Walstraat 165 - Nijmegen
Tel: (024 323 37 26



Clubhuis de Hazenkamp
ia gezellig

Honkbal Korfbal

Staddijk 109 Drieskensacker 11-40

b.v. Bloemisterij FIRMA AALBERS

ZELFBEDIENINGS PLANTENKAS

SNIJBLOEMEN

ALLE BLOEMWERKEN

HATERTSEWEG 275 - NTJMEGEN - TELEFOON (024) 35s 02 75
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Broekkant 49 - 6581 AD Malden bij Nijmegen
Tel: (024) 358 31 00 Fax Ni 358 3277


